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Inleiding.
Beter Oss en het CDA Oss hebben naar aanleiding van de uitkomst van de pilot met het non-
infillveld bij voetbalclub OSS'20 Artikel4l vragen gesteld. Dit experiment heeft de club en de
gemeente niet gebracht wat zij hadden venruacht; namelijk een veilig en goed bespeelbaar veld
De beschikbare capaciteit op de accommodatie aan de Rusheuvel is daardoor voor O.S.S.'20.
op dit moment onvoldoende.

Naar aanleiding van de beantwoording van deze vragen hebben Beter Oss, CDA en VDG deze
motie opgesteld.

Motie
"Gapaciteit probleem van OSS'20 naar aanleiding van mislukt experiment met het non-
infill veld"

De gemeenteraad van Oss in haar vergadering bijeen op 25 juni 2020.

Gonstaterende dat:
Dat OSS'20 in samenwerking met de gemeente Oss meegedaan heeft met een pilot met een
non - infill kunstgrasveld.

Dat de uitkomst van de pilot met het non-infill veld bij voetbalclub OSS'20 voor alle partijen niet
heeft gebracht wat men er van had verwacht; namelijk een veilig en goed bespeelbaar veld.

Dat er over de veilige bespeelbaarheid van het veld een geschil is ontstaan tussen de gemeen-
te en aannemer CSC.

Dat er op dit moment onderzoek wordt gedaan naar de staat van het non-infill veld, met als
doel de uitslag hiervan te gebruiken in het geschil tussen gemeente, fabrikant en aannemer

Dat dit onderzoek en de juridische afirvikkeling rond het geschil , in het slechtste scenario nog
enige jaren kan gaan duren.

Dat er nog geen uitzicht is op de een oplossing op afzienbare termijn.

Dat beschikbare capaciteit op de accommodatie aan de Rusheuvelvoor OSS'20 daardoor ui-
terst kritisch is geworden.

Dat onvoldoende training en speelcapaciteit een grote wissel trekt op het interne functioneren
en motivatie van de vereniging en met name haar vrijwilligers.

Dat OSS'20 lopende dit geschil voortdurend in goede dialoog met de gemeente naar een op-
lossing heeft gezocht.
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Overwegende dat:
De gemeente een verplichting heeft de club een veilige en bespeelbare accommodatie aan te
bieden.

De gemeente moet zorgen voor een accommodatie met voldoende capaciteit voor de gebrui-
kers.

De capaciteit door de uitval van het onveilige veld op dit moment onvoldoende is.

Het wachten op de juridische afilrlikkeling van het geschil geen optie is .

Er op het sportpark geen mogelijkheden zijn om structureel de capaciteit voor lange tijd te ver-
hogen en dat OSS'20 het gebaat is met een snelle oplossing, als het kan nog deze zomer.

Draagt het college op.

De ontstane problemen rond de capaciteit nog deze zomer op te lossen.

Om de gesprekken met betrokken partijen opnieuw op te pakken met als doel om tot een over-
eenkomst te komen om deze zomer het huidige veld te vervangen.

De vervangingskosten te dekken uit het lntegrale voorzieningenbeleid.

De kosten voor de vervanging mee te nemen in de programmabegroting202l12024
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